

## РЕДАКЦИОННАЯ КОЛЛЕГИЯ

1.	<b>Спиридонов Анастас Павлович</b>	<b>A.P. Spiridonov</b>	директор Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, государственный советник юстиции 2 класса, доктор юридических наук, профессор, заслуженный юрист Российской Федерации, почетный работник прокуратуры Российской Федерации	Director of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, 2nd Class State Counsellor of Justice, Honoured Jurist of the Russian Federation, Honourable Procuracy Worker of the Russian Federation	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.08)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.08)
2.	<b>Данилова Наталья Алексеевна</b>	<b>N. A. Danilova</b>	профессор кафедры уголовного процесса и	Professor at the Department of Criminal Procedure and Criminalistics of	доктор юридических наук, профессор (по специальности	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.12)

			криминалистики Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, старший советник юстиции, почетный работник прокуратуры Российской Федерации	the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Senior Counsellor of Justice, Honourable Procuracy Worker of the Russian Federation	12.00.12)	
3.	<b>Григорьева Мария Александровна</b>	<b>M. A. Grigoryeva</b>	доцент кафедры уголовного процесса и криминалистики Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации	Associate Professor at the Department of Criminal Procedure and Criminalistics of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Counsellor of	кандидат юридических наук, доцент (по специальности 12.00.12)	PhD in Law, Associate Professor (specialty 12.00.12)

			Федерации, советник юстиции	Justice		
4.	<b>Гуреева Ольга Андреевна</b>	<b>O. A. Gureyeva</b>	доцент кафедры государственно-правовых дисциплин Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, младший советник юстиции	Associate Professor at the Department of State and Law Disciplines of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Junior Counsellor of Justice	кандидат юридических наук (по специальности 12.00.11)	PhD in Law (specialty 12.00.11)
5.	<b>Дорская Александра Андреевна</b>	<b>A. A. Dorskaya</b>	заместитель директора Северо-Западного филиала Российского государственного университета правосудия	Deputy Director of the North-West Branch of the Russian State University of Justice	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.01)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.01)
6.	<b>Елагина Елена Владимировна</b>	<b>E. V. Elagina</b>	доцент кафедры уголовного процесса и криминалистики Санкт-Петербургского	Associate Professor at the Department of Criminal Procedure and Criminalistics of the St. Petersburg Law Institute	кандидат юридических наук, доцент (по специальности 12.00.12)	PhD in Law, Associate Professor (specialty 12.00.12)

			юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, советник юстиции	(branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Counsellor of Justice		
7.	<b>Краев Денис Юрьевич</b>	<b>D. Yu. Krayev</b>	доцент кафедры уголовного права, криминологии и уголовно-исполнительного права Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, советник юстиции	Associate Professor at the Department of Criminal Law, Criminology and Penal Executive Law of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Counsellor of Justice	кандидат юридических наук, доцент (по специальности 12.00.08)	PhD in Law, Associate Professor (specialty 12.00.08)
8.	<b>Никитин Евгений Львович</b>	<b>E.L. Nikitin</b>	профессор кафедры прокурорского надзора и участия	Professor at the Department of Procuratorial Supervision and	кандидат юридических наук, доцент (по специальности	PhD in Law, Associate professor (specialty 12.00.11)

			прокурора в рассмотрении уголовных, гражданских и арбитражных дел Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, старший советник юстиции	Procurator's Participation in Criminal, Civil and Arbitral Proceedings, St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Senior Counsellor of Justice	12.00.11)	
9.	<b>Николаева Татьяна Геннадьевна</b>	<b>T. G. Nikolayeva</b>	профессор кафедры уголовного процесса и криминалистики Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры	Professor at the Department of Criminal Procedure and Criminalistics of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Senior Counsellor of	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.09)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.09)

			Российской Федерации, старший советник юстиции	Justice		
10.	<b>Сапожков Александр Анатольевич</b>	<b>A. A. Sapozhkov</b>	заместитель директора Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, старший советник юстиции, почетный работник прокуратуры Российской Федерации	Deputy Director of St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian Federation, Senior Counsellor of Justice, Honourable Procuracy Worker of the Russian Federation	кандидат юридических наук, доцент (по специальности 12.00.08)	PhD in Law, Associate Professor (specialty 12.00.08)
11.	<b>Честнов Илья Львович</b>	<b>I. L. Chestnov</b>	профессор кафедры теории и истории государства и права Санкт-Петербургского юридического института	Professor at the Department of Theory and History of State and Law of the St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.01)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.01)

			(филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, старший советник юстиции, заслуженный юрист Российской Федерации	Prosecutor's Office of the Russian Federation, Senior Counsellor of Justice, Honoured Jurist of the Russian Federation		
12.	<b>Чельшева Ольга Владиславовна</b>	<b>O. V. Chelysheva</b>	профессор кафедры уголовно- процессуального права Северо- Западного филиала Российского государственного университета правосудия	Professor at the Department of Criminal Proceed ure Law of the North-West Branch of the Russian State University of Justice	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.12)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.12)
13.	<b>Шадрин Виктор Сергеевич</b>	<b>V. S. Shchadrin</b>	профессор кафедры уголовного процесса и криминалистики Санкт- Петербургского юридического института	Professor at the Department of Criminal Procedure and Criminalistics of St. Petersburg Law Institute (branch) of the University of the Prosecutor's Office of the Russian	доктор юридических наук, профессор (по специальности 12.00.09)	Doctor of Law, Professor (specialty 12.00.09)

			(филиала) Университета прокуратуры Российской Федерации, старший советник юстиции, заслуженный юрист Российской Федерации, почетный работник прокуратуры Российской Федерации	Federation, Senior Counsellor of Justice, Honoured Jurist of the Russian Federation, Honour able Procuracy Worker of the Russian Federation		
--	--	--	--	---	--	--



